
gospodarz. Bra∏em udzia∏ w dniu wczorajszym w po-
siedzeniu senackiej Komisji Zdrowia. Na posiedzeniu
obecnych by∏o wielu ekspertów, w∏adze gmin uzdro-
wiskowych i szefowie zwiàzków zawodowych. Podczas
tego posiedzenia projekt ustawy zosta∏ w ca∏oÊci od-
rzucony. Dla mnie znamienna jest jedna z wypowiedzi,
które pad∏y podczas dyskusji: „fakt prowadzenia dzia-
∏alnoÊci uzdrowiskowej na terenie gminy powinien
byç dla niej zaszczytem, a nie problemem”.

- Przedsi´biorstwo przez Pana kierowane jest naj-
wi´kszym w Ciechocinku, a nawet w ca∏ym powie-
cie aleksandrowskim, pracodawcà. Od jego dobre-
go funkcjonowania zale˝y los wielu rodzin. Czy
pracownicy ciechociƒskiego PUC mogà czuç si´
bezpiecznie?

- Uwa˝am, ˝e z punktu widzenia pracowników nie
ma ˝adnych powodów do obaw. Wszystkie wynagro-
dzenia i inne zobowiàzania w stosunku do pracow-
ników wyp∏acane sà terminowo i w pe∏nej wysokoÊci.
Nie przewidujemy ˝adnych zwolnieƒ grupowych, a
wr´cz przeciwnie. Prowadzone sà prace zmierzajàce
do ponownego uruchomienia takich obiektów jak
Zacisze czy ¸azienki. W perspektywie da to kolejne
miejsca pracy na ciechociƒskim rynku.

- Jak szybko mo˝e to nastàpiç?
- JesteÊmy w tej chwili na etapie pozyskiwania

Êrodków. Nie mamy takich mo˝liwoÊci finansowych
jak sàsiadujàcy z ¸azienkami obiekt „Targonu”, nie
odnowimy wi´c tych budynków z takim rozmachem.
Chcemy przywróciç im poprzednià funkcj´.

- JesteÊcie w∏aÊcicielami bardzo wielu obiektów
w Ciechocinku. WÊród nich sà tak wa˝ne dla nasze-
go miasta budowle jak t´˝nie czy basen mi´dzy t´˝-
niami. Stan drugiej, cz´Êciowo rozebranej t´˝ni za-
czyna groziç katastrofà. Czy sà plany ratowania tego
zabytku?

- Zdajemy sobie spraw´, ˝e nie mo˝na wyobraziç
sobie Ciechocinka bez t´˝ni. Ich utrzymanie w nale˝y-
tym stanie technicznym spoczywa na naszej spó∏ce i
zarzàd takie dzia∏ania przewiduje. B´dzie to dla nas
du˝y ci´˝ar i wyrzeczenie finansowe, ale ju˝ rozpo-
cz´liÊmy prace zwiàzane z remontem t´˝ni. JesteÊmy
na etapie aktualizacji projektu ich remontu, sporzà-
dzenia kosztorysu, studium wykonalnoÊci i studium
oddzia∏ywania tego projektu na Êrodowisko. Sporzà-
dzenie tych dokumentów jest niezb´dne dla podj´cia
dzia∏aƒ zmierzajàcych do dofinansowania projektu w
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego.

- Czyli, ˝e zak∏adacie pozyskanie Êrodków z fun-
duszy strukturalnych Unii Europejskiej. Ale jako spó∏-
ka komercyjna macie na to zdecydowanie mniejsze
mo˝liwoÊci ni˝ na przyk∏ad samorzàd.

- Nie chcemy pozyskiwaç Êrodków na dzia∏alnoÊç
komercyjnà. T´˝nie sà dobrem ogólnonarodowym,
dziedzictwem kultury i zabytkiem techniki. Uwa˝amy,
˝e w pe∏ni uzasadnione jest zwrócenie si´ o finanso-
wanie remontu w ramach funduszy strukturalnych.
ZaplanowaliÊmy dwa warianty przeprowadzenia re-
montu t´˝ni. Wed∏ug pierwszego z nich wyremontu-
jemy 200 metrów rozebranego fragmentu budowli.
Koszt w tym wypadku wyniós∏by oko∏o 3 milionów
z∏otych i taki remont przeprowadzilibyÊmy jednoeta-
powo. Wed∏ug drugiego wariantu wyremontujemy
jednoczeÊnie ca∏e t´˝nie nr 2. Szacujemy koszt takiej

operacji na 17 milionów z∏otych, natomiast w tym
wypadku prace trwa∏yby 3 lata i przeprowadzone
by∏yby w kilku etapach. W zale˝noÊci od wariantu
chcemy pozyskaç z funduszy strukturalnych 0,5 miliona
lub 4 miliony Euro.

- A co z basenem termalnosolankowym mi´dzy
t´˝niami?

- Ubolewam nad tym, ˝e basen nie funkcjonuje.
Zosta∏ wy∏àczony z eksploatacji ze wzgl´dów technicz-
nych i sanitarnych dwa lata temu. Szukamy sposobu
- wspólnie z Ministrem Skarbu i w∏adzami miasta - na
rozwiàzanie tego problemu. Nasza ostatnia propozy-
cja nie zosta∏a zaakceptowana przez Burmistrza Cie-
chocinka, ale najwa˝niejsze jest, ˝e obie strony chcà,
aby basen by∏ oddany do eksploatacji. Trzy dni temu
- w poniedzia∏ek, odbyliÊmy wspólnie z Burmistrzem
Ciechocinka spotkanie u Ministra Skarbu. Urodzi∏y si´
nowe pomys∏y na rozwiàzanie problemu basenu, ale
za wczeÊnie jeszcze, aby o nich mówiç. Wymagajà one
dopracowania szczegó∏ów, wyliczenia mo˝liwoÊci
ekonomicznych takiego rozwiàzania. W trakcie spot-
kania okreÊliliÊmy pewne warunki minimalne. Jedno
jest pewne - nadrz´dnym celem jest ponowne uru-
chomienie basenu.

- Porozmawiajmy teraz troch´ o problemach ko-
mercyjnych. Ju˝ za kilka miesi´cy, w maju rozpo-
czniecie dzia∏ania w nowych realiach - jako firma
zjednoczonej Europy. Czy jesteÊcie do tego przygo-
towani?

- W akcesji Polski do Unii Europejskiej postrzega-
my szans´ dla siebie, ale z drugiej strony zdajemy so-
bie spraw´, jak wiele musimy zrobiç, aby Êciàgnàç do
siebie bogatego, wymagajàcego kuracjusza z zachodu
Europy. Mamy na to dosyç ograniczone Êrodki, któ-
re musimy racjonalnie zagospodarowaç. Rozpoczy-
namy od podniesienia standardu bazy noclegowej. W
tym celu kompleksowo modernizujemy baz´ hotelo-
wà. Rozszerzamy tak˝e baz´ zabiegowà. W ubieg∏ym
roku dokonaliÊmy zakupów nowego sprz´tu medycz-
nego. Wprowadzamy nowe zabiegi, wÊród nich na
przyk∏ad tlenoterapi´ i leczenie kolorami. Gabinet
leczenia kolorami - kuracja w 100% bezpieczna - ot-
wieramy ju˝ w lutym. Rozpocz´liÊmy wspó∏prac´ z
du˝à firmà, która zaproponuje wykonywanie w Cie-
chocinku ca∏ego szeregu zabiegów, na które b´dziemy
mieli wy∏àcznoÊç. Firma ta ju˝ w tej chwili w swoich
dzia∏aniach marketingowych i szkoleniowych w ca∏ej
Polsce wskazuje Ciechocinek jako miejsce, gdzie te
zabiegi b´dà wykonywane. Prowadzimy równie˝ roz-
mowy z Krajowym Konsultantem w zakresie balneo-
logii. Byç mo˝e powstanà nowe, autorskie programy,
które wykorzystamy dla Êciàgni´cia do Ciechocinka
kolejnych goÊci.

- Dzi´kuj´ za rozmow´, ̋ ycz´ spe∏nienia wszystkich
zamierzeƒ i rozwiàzania problemów.

Rozmow´ z Panem S∏awomirem Bogdanem Tar-
nowieckim, pe∏niàcym obowiàzki Prezesa Zarzàdu
PUC przeprowadzi∏ Jerzy Wojciech Lebiedziewicz. O
dzia∏alnoÊci przedsi´biorstwa  b´dziemy Paƒstwa infor-
mowaç. Ju˝ w najbli˝szym numerze naszego miesi´cz-
nika rozpoczniemy cykl pod nazwà „Poznajemy cie-
chociƒskie firmy”, w którym przedstawimy ofert´ PUC.
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